

10KW柴油稀土永磁发电机

产品名称	10KW柴油稀土永磁发电机
公司名称	重庆智仁发电设备有限责任公司
价格	.00/个
规格参数	品牌:重庆智仁 型号:GF10S/MC(GF8D/MC) 输出功率:10(8) (KW)
公司地址	中国 重庆市 九龙坡区金凤电子信息产业园金凤路108号
联系电话	023-68615411 13508390559

产品详情

10kw柴油稀土永磁发电机

品牌	重庆智仁	型号	gf10s/mc(gf8d/mc)
输出功率	10(8) (kw)	额定电流	14.4(34.8) (a)
频率	50/60 (hz)	转速	3000 (rpm)
产品认证	iso9001:2000		

10kw柴油稀土永磁发电机

特点：

采用
原装意大

利进口风冷柴油机驱动，动力更强劲，安全性更高，重量轻便，比同类柴油发电机轻30%左右。

无需一般发电机的励磁绕组、励磁机和a.v.r
调压器等复杂的耗能装置。效率和功率因数比进口普通发电机高20%左右。

超强的过载能力，可启动功率等于自身容量的ups
电源、空调、电动机等感性负载，过流能力达100%。

突加、突减负载电压稳定性好，电压波动率不大
于0.5%，波形畸变率不大于2%，精密仪器、仪表均可放心使用。

连续满载运行电机温升不超过50℃，解决了发电机长时间满载运行时的“发烧”问题。

采用稀土永磁技术，免维护设计，可靠性高，运行时无电火花发生，没有谐波干扰，是通讯保障和野外施工的理想电源。

10kw柴油稀土永磁发电机

characteristic:

uses the diesel engine to actuate, the power is stronger, the security is higher, the weight is facile, compared to similar diesel electric engine light 30%.

do not need complex and losing energy installment of the common generator, such as the exciting winding, the exciter and the avr pressure regulator. the efficiency and the power factor are higher approximately 20% than the import ordinary generator.

ultra strong overload capacity, may start the close self capacity of perceptual loads, such as ups power source, air conditioning, electric motor and so on. biggest overflow ability reaches 100%

good stability to impact or reduce the load voltage suddenly, the voltage wave pace is under 0.5%, the profile distortion factor is not bigger than 2%. the precision instrument and the measuring appliance may be used feeling relieved.

continual full load movement of electrical machinery, the temperature raise is not ultra 50℃, solved the question of

superheat when the generator moves in a long time and full load.

uses the rare earth permanent magnetism technology, exempts the maintenance design, the reliability is high, when movement is no spark occurred. without the harmonic interference, it is the ideal power source for the communication safeguard and the open country construction.